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PS 25/17 Årsberetning 2016 

Saksprotokoll i Formannskap - 23.05.2017  

Behandling 
Marianne Landaas (H) oppnevnes som saksordfører for saken om eiendomsskatt. 
June Anette Marcussen (V) oppnevnes som saksordfører for saken om årsberetning 2016. 
 
Rådmannens innstilling enstemmig tilrådd 

Innstilling 
Tvedestrand kommunestyre godkjenner årsberetningen for 2016. 
Tvedestrand kommunestyre tar årsrapportene fra enhetene for 2016 til etterretning. 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 
Tvedestrand kommunestyre godkjenner årsberetningen for 2016. 
Tvedestrand kommunestyre tar årsrapportene fra enhetene for 2016 til etterretning. 
 
  



PS 26/17 Regnskap for 2016 for Tvedestrand kommune 

Saksprotokoll i Formannskap - 23.05.2017  

Behandling 
June Anette Marcussen (V) oppnevnes som saksordfører for saken om Regnskap for 2016 for 
Tvedestrand kommune 
 
Rådmannens innstilling enstemmig tilrådd 

Innstilling 
Tvedestrand kommunestyre godkjenner årsregnskapet for 2016. 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 
Tvedestrand kommunestyre godkjenner årsregnskapet for 2016. 
 
 
  



PS 27/17 Planstrategi 2017 - 2020 og Planprogram for 
kommuneplanens samfunnsdel 

Saksprotokoll i Formannskap - 23.05.2017  

Behandling 
Jan Roger Ekedal (SP) fremmet tilleggsforslag om å utarbeide en mulighetsstudie om å styrke 
distriktene i kommunen, med oppstart 2018. 
 
June Anette Marcussen (V) fremmet tilleggsforslag (1) om å utarbeide en kommunal sykkelplan, 
slik at det samkjøres med regional sykkelstrategi for Agder og ATP for Arendalsregionen. Dette 
må inn i planstrategi for 2017-2020.  
 
Marcussen (V) fremmet tilleggsforslag (2) om å revidere kommunens klima og energiplan. 
Dette må inn i planstrategi for 2017-2020. 
 
 
Avstemming: 
 
Ekedals forslag: Enstemmig vedtatt 
Marcussens forslag 1: Enstemmig vedtatt 
Marcussens forslag 2: Enstemmig vedtatt  
 
 
Rådmannens innstilling enstemmig tilrådd inkludert de tre tilleggsforslagene 

Innstilling 
Tvedestrand kommunestyre vedtar foreliggende Planstrategi 2017-2020 og Planprogram for 
kommuneplanens samfunnsdel. 
 
Høringsinstansenes innspill vurderes når de ulike deler av planstrategien iverksettes, og i 
arbeidet med kommuneplanens samfunnsdel.  
 
Det utarbeides en mulighetsstudie om å styrke distriktene i kommunen, med oppstart 2018. 
 
Det utarbeides en kommunal sykkelplan, slik at det samkjøres med regional sykkelstrategi for 
Agder og ATP for Arendalsregionen. Dette må inn i planstrategi for 2017-2020.  
 
Revisjon av kommunens klima og energiplan legges inn i planstrategi for 2017-2020.  
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 
Tvedestrand kommunestyre vedtar foreliggende Planstrategi 2017-2020 og Planprogram for 
kommuneplanens samfunnsdel. 
 
Høringsinstansenes innspill vurderes når de ulike deler av planstrategien iverksettes, og i 
arbeidet med kommuneplanens samfunnsdel. 
 



PS 28/17 Eiendomsskatt 2017 - fastsetting av skattesats 

Saksprotokoll i Formannskap - 23.05.2017  

Behandling 
Jan Wilhelm Nævestad (TTL) fremmet alt. 1C: Reduksjonsfaktor på 40%. 
 
Jan Roger Ekedal (SP) fremmet forslag om at den lokale reduksjonsfaktoren settes til 50% ved 
beregning av eiendomsskatt. 
 
Torleif Haugland (KrF) fremmet alt. 3D: Reduksjonsfaktor på 30% og et bunnfradrag på kr. 
200 000,- pr. boenhet. 
 
Haugland (KrF) fremmet forslag om å korrigere rådmannens innstilling pkt. 1 til:  
I medhold av eiendomsskattelovens § 11 vedtar kommunestyret at eiendomsskatten i 2017 
fastsettes til 2 promille av takstgrunnlaget. 
 
Avstemming: 
 
Rådmannens innstilling med Hauglands korreksjon, pkt. 1: enstemmig  
 
Ekedal sitt forslag: 2 stemmer og falt 
 
Rådmannens innstilling, pkt. 2: 0 stemmer og falt 
 
Nævestad sitt forslag: 8 stemmer og vedtatt 
Haugland sitt forslag: 1 stemme og falt 

Innstilling 
I medhold av eiendomsskattelovens § 11 vedtar kommunestyret at eiendomsskatten i 2017 
fastsettes til 2 promille av takstgrunnlaget.  
 
Kommunestyret vedtar en lokal reduksjonsfaktor på 40 % av den takstverdien som er fastsatt. 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 
I medhold av eiendomsskattelovens § 11 vedtar kommunestyret at eiendomsskatten fastsettes til 
2 promille av takstgrunnlaget i 2017. 
 
Kommunestyret vedtar en lokal reduksjonsfaktor på 35 % av den takstverdien som er fastsatt.    
  



PS 29/17 Søknad om utsatt frist for ferdigstillelse av næringstomt. 

Saksprotokoll i Formannskap - 23.05.2017  

Behandling 
Jan Wilhelm Nævestad (TTL) fremmet rådmannens alternativ 1.  
 
Avstemming: 
 
Nævestad sitt forslag: enstemmig tilrådd 

Innstilling 
Tvedestrand kommunestyre innvilger søknaden fra Sandås anlegg AS om utsatt frist for 
ferdigstillelse av næringstomt på Grendstøl til utgangen av 2018 mot at Sandås anlegg AS påtar 
seg gravearbeider for ny vann- og avløpsledning inn til feltet, samt flytting av høyspentmast, 
innenfor avtalt kontraktssum.  Materiell til vann- og avløpsnettet dekkes av kommunen. 
Rådmannen får fullmakt til å inngå nærmere avtale med entreprenøren innenfor rammen av dette 
vedtaket. Dersom ovennevnte vilkår ikke kan aksepteres av entreprenøren gjelder den avtalte 
fristen til utgangen av 2017.  
 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 
Alternativ 1. 
Tvedestrand kommunestyre innvilger søknaden fra Sandås anlegg AS om utsatt frist for 
ferdigstillelse av næringstomt på Grendstøl til utgangen av 2018 mot at Sandås anlegg AS påtar 
seg gravearbeider for ny vann- og avløpsledning inn til feltet, samt flytting av høyspentmast, 
innenfor avtalt kontraktssum.  Materiell til vann- og avløpsnettet dekkes av kommunen. 
Rådmannen får fullmakt til å inngå nærmere avtale med entreprenøren innenfor rammen av dette 
vedtaket. Dersom ovennevnte vilkår ikke kan aksepteres av entreprenøren gjelder den avtalte 
fristen til utgangen av 2017.  
 
Alternativ 2. 
Tvedestrand kommunestyre opprettholder dagens frist for ferdigstillelse av næringstomt på 
Grendstøl til utgangen av 2017, og avslår søknaden fra Sandå anlegg AS.  
 
  



PS 30/17 Justering av Reglement for godtgjørelse for kommunale 
ombud - Sykepengeordningen 

Saksprotokoll i Formannskap - 23.05.2017  

Behandling 
Rådmannens innstilling enstemmig tilrådd 

Innstilling 
Kommunestyret legger til grunn at ordføreren i størst mulig grad skal følge hovedprinsippene 
for sykepengeordningen som gjelder for kommunalt ansatte, jfr. gjeldende reglement og praksis. 
Kommunestyret vedtar derfor følgende ordning for ordføreren ved eventuell sykdom, og dette 
tas inn som nytt punkt i reglementet, gjeldende fra 1.juni 2017: 

- Ordføreren får behold den faste godtgjørelsen de 16 første dagen av sykdomsperioden. 
- Ordføreren får ikke utbetalt godtgjørelse etter 16 dager, og må da søke om utbetaling av 

sykepenger direkte fra NAV etter reglene for frilansere.  
- Differansen mellom det som ordføreren får utbetalt i sykepenger fra NAV som frilanser 

og det som er den faste godtgjørelsen, blir utbetalt av kommunen i inntil 1 år.  
 
Kommunestyret ber rådmannen kommer tilbake med ny sak når ny kommunelov er vedtatt 
vedrørende behovet for endringer i reglementet, som skal gjelde ved sykdom når det gjelder 
andre politikere enn ordføreren som får fast godtgjørelse, samt ordføreren.  
 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 
Kommunestyret legger til grunn at ordføreren i størst mulig grad skal følge hovedprinsippene 
for sykepengeordningen som gjelder for kommunalt ansatte, jfr. gjeldende reglement og praksis. 
Kommunestyret vedtar derfor følgende ordning for ordføreren ved eventuell sykdom, og dette 
tas inn som nytt punkt i reglementet, gjeldende fra 1.juni 2017: 

- Ordføreren får behold den faste godtgjørelsen de 16 første dagen av sykdomsperioden. 
- Ordføreren får ikke utbetalt godtgjørelse etter 16 dager, og må da søke om utbetaling av sykepenger 

direkte fra NAV etter reglene for frilansere.  
- Differansen mellom det som ordføreren får utbetalt i sykepenger fra NAV som frilanser og det som er den 

faste godtgjørelsen, blir utbetalt av kommunen i inntil 1 år.  
 
Kommunestyret ber rådmannen kommer tilbake med ny sak når ny kommunelov er vedtatt 
vedrørende behovet for endringer i reglementet, som skal gjelde ved sykdom når det gjelder 
andre politikere enn ordføreren som får fast godtgjørelse, samt ordføreren.  
  



PS 31/17 Referat- og drøftingssaker 

 Prosjektrapportering: Rådmannen informerte om kommunens pågående prosjekter. De 
fleste prosjektene ligger i rute i forhold til fremdriftsplan. Barneskoleprosjektet er i rute 
og arkitekt Spinn er valgt. Videregående skole-prosjektet er i rute og forprosjektet blir 
lagt frem for kommunestyret og fylkestinget i september 2017. Rådmannen orienterte 
videre om finansiering og prinsipper knyttet til dette. Rådmannen orienterte også om 
prosessen med Nye Veier AS knyttet til Grenstøl-området. 

 I forbindelse med driften i 2017 må det beregnes en ekstra kostnad til bemanning knyttet 
til en ressurskrevende bruker. Grunnet problemer med rekruttering, har administrasjonen 
måttet leie inn et vikarbyrå de første 3 månedene (fra juni). 

 
Eventuelt 

 Anne Killingmo (UA) oppfordret 17. mai-komiteen til å undersøke nærmere ift. 
lydsystemene som blir brukt under arrangementet, slik at kvaliteten blir tilfredsstillende. 
Killingmo minnet samtidig om at kommunestyrets deltakelse i 17. mai-toget blir 
informert representantene i god tid.  

 Torleif Haugland (KrF) kommenterte at Tvedestrand kommunestyre i en sak burde fått 
muligheten til å komme med en uttalelse vedrørende den nylig opphevede 
vannscooterforskriften, uavhengig av Østre Agder-samarbeidets saksgang i forhold til 
dette.  

 Tilsynsrapport fra Fylkesmannen vedrørende tjenester til psykisk utviklingshemmede 
sendes politikerne. 

 
 


